
Anahita Mauritius took its name from Anahita,
the ancient Persian goddess of water, purity and

fertility.
Anahita, Mauritius honors both the island’s
heritage and the site’s time-crafted natural

beauty.
Environmental measures such as a water

treatment system and the preservation of all
endemic species on the estate aim at conserving

the indegenious natural wealth of Anahita.
Approximately 20% of the Anahita's 213 hectares
are covered with trees, creating an environment
of beauty and idyllic surroundings for those who

stay and live here.
A New Lifestyle Resort

A New Lifestyle Resort...
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RESTAURANTS & BAR

Our main restaurant offers an interactive culinary experience in an elegant
and cosy atmosphere. The open kitchen concept allows our chefs to
personalise your meals à la minute.

In the morning, a sumptuous breakfast is offered with both international
and local specialties.

For dinner, delight your taste buds with carefully selected products for the
theme of the night.

Breakfast from 7 am to 10.30 am
Dinner from 7 pm to 10.00 pm

Evening Dress code: Casual Smart (Bermuda Classic with closed shoes are
allowed)
Non-smoking restaurant

Origine Ext: 6093

At Signature, our fine dining restaurant, the chef takes you on a discovery
of his innovative Mauritian specialties, which have been inspired by our
local produce and different cultural culinary influences.
Dinner from 7 pm to 10 pm (Advance Bookings Required)
Open on select evenings
Can be privatised day and night

Evening dress code:  Smart Casual (Closed Shoes required. Tailored
shorts allowed)

Signature Ext: 6093

**Included in the half board

*Supplement applicable on the half board

Origine Restaurant**

Signature Restaurant*

Signature



4

RESTAURANTS & BAR

Overlooking Ernie Els 18th hole, our à la carte Trattoria Restaurant
«Il Forno» serves every evening an appealing selection of traditional Italian
dishes and wines to pair with your favorite meal.

Lunch from 12 am to 3 pm (Clubhouse style)
Dinner from 7 pm to 10 pm (à la carte Trattoria) open on Monday,
Wednesday, Friday and Saturday
Evening Dress code: Smart Casual (Closed Shoes required. Tailored
shorts allowed)

Non-smoking restaurant
Il Forno Ext: 6811

**Included in half board, full board or all inclusive

At our beach restaurant Bliss, enjoy for lunch stylishly revisited
Mediterranean and Mauritian cuisine which will delight all your senses.

Open daily from 12 pm to 3 pm for lunch and from 7 pm to 10 pm for
dinner on selected evenings.

Can be privatised during the evening
Evening Dress code: Casual Smart (Bermuda Classic with closed shoes are
allowed)

Bliss Ext: 6093 **Included in the half board

Il Forno Restaurant**

Bliss Restaurant**
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RESTAURANTS & BAR

Happy Hour from 6 pm to 8 pm (on select evenings)
With the largest lagoon and the legendary Ile aux Cerfs in the foreground,
our beach bar is the ideal meeting place leading the way to Origine, Bliss
and Signature restaurants. Enjoy a relaxing atmosphere during the day and
a chill-out evening at VU BAR with either a DJ or live band entertainment
schedule.
Opening hours: 8 am to 11 pm
Vu Bar Ext: 6084

Our Coffee shop, Sugar serves a selection of delicious savoury and sweet
snacks to pair with your favourite drink either inside its soothing atmosphere
or outdoor on the terrace.

Opening hours: 8:30 am to 7pm

Sugar Ext: 6094

Vu Bar 

Sugar — Coffee Shop



RESTAURANTS & BAR
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A selection of appetizing dishes can be delivered and enjoyed from the privacy and comfort of your
suite or villa.
Based on meal plan service hours: Open 24 hours
In Suite Dining Service Ext: 6093
**Included in half board, full board or all inclusive

Located on Anahita’s Exclusive Beach at Ile aux Cerfs, Flibustier serves fresh salad, sandwiches or
catch of the day for lunch 
lunch with a view on the dazzling lagoon of crystal clear waters.
Open from 12 pm to 3 pm
**Lunch is not Included in any meal plan packages

Enjoy a special meal inspired by you, prepared by a private chef in your fully equipped kitchen and
served by your dedicated waiter in the comfort and privacy of your suite or villa. A 48-hour advance
notice is required with a minimum applicable fee.
Service available from 8 am to 10 pm

In Suite Dining Service Ext: 6093

Anahita Golf & Spa Resort offers a self-catering option with a selection of products available for
order in its shopping list. A 48-hour advance notice is required for this service.

In Suite Dining Service Ext: 6093

In Suite Dining**

Flibustier

Dial-a-Chef—Private Chef

Shopping List
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Opposite to Anahita Golf & Spa Resort at 5 minutes by
boat, the Ile aux Cerfs Golf is an 18 hole, Par 72
championship golf course.
Daily complimentary golf initiation for beginners at the
driving range at 11 am.
Winter & Summer Opening hours: 7.30 am until Sunset

Concierge Ext: 6063

Anahita golf course designed by Ernie Els

Ile aux Cerfs golf course designed by Bernhard Langer

Anahita Golf is a 6,828-meter, 18 hole, par 72 USGA
championship golf course with broad fairways and five
sets of tees. The Golf Academy offers individual
coaching for golfers whatever their level of performance.
Daily complimentary golf initiation for beginners at the
driving range at 11 am.
Summer Opening hours: 7 am until Sunset Winter
Opening Hours: 7: 30 am until Sunset
For bookings, please contact the Pro-shop

Ext: 6804
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The boathouse, Quayside, offers a variety of motorised and
non-motorised activities. Outings on fun boats, snorkeling
trips to spots inside the reef and free shuttle service between
Anahita and Ile-aux-Cerfs are organized daily.
Induction for non-motorised water sports, Hobbie Cats, fun
boats, lasers, wind-surfs, kayaks, pedal boats and stand up
paddle are available on a complimentary basis. Water ski is
also complimentary based on tidal conditions through the
day.
Next to Quayside is our PADI Diving Centre. Our
experienced PADI qualified instructors will make you
discover the wonders of the undersea world. The Diving
Centre offers courses for beginners as well as advanced
divers.

Opening hours:
November to April: 9 am to 6 pm
May to October: 9 am to 5 pm
Quayside Ext: 6085
PADI Diving Centre: 6817

Quayside



Situated at La Place Belgath, Anahita Spa by Thémaé Paris with the partnership of the
French brand THÉMAÉ, aims at providing you with long-lasting wellbeing using tea-based
treatments and products. Manicure, pedicure, facials, body treatments and massages are
available.

9 treatment rooms including 1 double, interior or exterior showers
Separate changing rooms for gents and ladies with steam room
Manicure and pedicure room

Opening hours: 8.30 am to 8 pm

Anahita Spa by Thémaé Paris Ext: 6075
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Located on the first floor of the Golf Club House, the Fitness Centre is fully
equipped with cardiovascular and weightlifting equipment. Our Personal Fitness

Trainers are on hand to assist you with special tailor-made programmes,
according to your level of fitness and needs.

A 24 hrs booking is recommended for Tennis and Padel Courts.
Children less than 16 years are not allowed to use the Personal Fitness Centre.

Opening hours: 8.30 am to 8 pm
Anahita Personal Fitness Centre Ext: 6074

11

Anahita RM Club Personal Fitness Centre
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RESORT FACILITIES

Bicycles are available free of charge at the Personal Fitness Centre for a 3 hours use within
the confines of the estate. Charges apply when using more than 3 hours and also for taking
the bicycles outside the resort.

Anahita Personal Fitness Centre Ext: 6074

SShould you wish to enjoy a game of tennis, rackets and balls are available at the Anahita
Personal Fitness Centre. Personal coaching is also available upon request.

Should you wish to enjoy a game of padel, rackets and balls are available at the Anahita RM
Club Personal Fitness Centre. Personal coaching is also available upon request.

Anahita Personal Fitness Centre Ext: 6074

Bicycles

Tennis

Padel



The beach is the ideal place for sunbathing, with breathtaking views over the vast lagoon, fringed by an
offshore coral reef and a view of Ile Aux Cerfs in the coreground. Towels are available at the towel kiosk.

At only a few minutes from the Resort by boat, this beautiful island unveils its spectacular sceneries in
an idyllic natural environment. A short and thrilling ride by an electric cart across a tropical garden of

endemic plants takes you to the exclusive beach, bordered by a lagoon of crystal clear waters.

13

Anahita Beach

Anahita Exclusive Beach at Ile aux Cerfs



OurSpace kids club welcome children from 8 months to 13 years everyday from 8.30 am to 8 pm. Access to the club
is free of charge for children from 4 to 13 years (excluding meals).

Managed by qualified nannies with recognized childcare qualifications, the kids club adheres to strict safety
guidelines.

The activities include kayaking, tennis sessions, trips to lle-Aux-Cerfs, snorkelling, fun boat outing and golf initiations,
amongst others.

A healthy nutritious menu is also provided within the daily charge for this facility.
A babysitting service is also available. We recommend an advance notice of 24 hours.

Opening hours: 8:30 am to 8 pm
OurSpace Ext: 6072
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OurSpace

A dynamic and fun activity club exclusively for our teen guests from 13 to 18 years. It offers a wide range of daily
outdoor activities from snorkelling, waterskiing and kayaking trips to friendly tennis knockouts, frisbee tournaments

and trips to Île aux Cerfs.

Join the gang for henna tattoo lessons, Indian curry nights, popcorn, cocktail making and movie evenings. A space
just for teens – if there’s an activity you would like to try please just ask us!

Additional fees may apply for some activities.

Escape Club



15

Located along the marina, our multifunctional room is the ideal place to host working sessions or various types of
banquet and events.

For business meetings, it can accommodate up to 60 guests according to the chosen layout with the required
equipment. Tea breaks and entertaining meals can also be arranged upon request.

With its adjacent deck, this room becomes an entertaining area to host personalised and private banqueting events
for up to 100 guests with views of the Indian ocean.

The Quay (Meeting & function room)

Located in the heart of the village, the Homeowners Relation Office offers services, exclusively dedicated to
homeowners, related to their property and the organization of their stay.

Homeowners Relation Office Ext: 6070

Homeowners Relation Office
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ADDITIONAL INFORMATION
Guests interested in purchasing a property at Anahita, Mauritius

should visit the Real Estate Office.

A sales representative is at hand to guide and advise you on all
real estate related matters.

Opening hours: 9 am to 5 pm (Monday to Saturday) — 10 am to
4 pm (Sunday)

Anahita Real Estate Office Ext: 6083 or 6095
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The hotel boutique where one can find almost anything ranging from postcards, sun lotions to nappies,
accessories, decorative objects, jewelries, men and women’s designer clothes and more.
A selection of branded gift items as well as beachwear are also on hand.
En D’Autres Termes Ext: 6080

Adapters are available for your convenience. Please contact Reception for
assistance.

Reception Ext: 6060

En D’Autres Termes

Adapters

For your personal comfort, each room in your suite has an individual wall-mounted thermostat control.
Please switch off when out or when doors are opened.

Air Conditioning

For your home entertainment you will find a TV set in each bedroom with international movies, news
and music channels.

Audio-visual Entertainment

A babysitting service is available. We recommend an advance notice of 24 hours. Please contact the
kid’s club OurSpace for bookings.

OurSpace Ext: 6072

Babysitting
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Bathrobes are provided for each guest during their stay. Should you wish to purchase these, kindly
enquire at En D’Autres Termes shop.

En D’Autres Termes Ext: 6080

A dry-cleaning / laundry list is provided in each suite. Please
complete the form, and contact Housekeeping.

Housekeeping Ext: 6019

Bathrobes

Dry-cleaning / Laundry Service

Our Concierge will be delighted to assist you with either chauffeur or self-
driven car hire.

Concierge Ext: 6063

Car Rental

Check-in time is 2 pm

Check-out time is noon

If you require a late check-out, please contact the Reception.
We recommend that you book in advance for a late check-out.

Reception Ext: 6060

Check-in / Check-out
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There is a Doctor on call 24 hours a day. Please contact the Reception who will make the necessary
arrangements.

Reception Ext: 6060

Doctor

PPlease contact the Concierge who holds the contact details of locally represented Embassies and
High Commissions.

Concierge Ext: 6063

Embassies

Foreign Exchange transactions are handled at Reception.

Reception Ext: 6060

Foreign Exchange

Each bedroom in your suite is equipped with a hairdryer.

Hairdryers
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Mauritius is even more beautiful from the air!
Helicopter excursions over the island and airport transfers by helicopter can be organised through the
Concierge. Our helipad is located close to the main entrance of Anahita, Mauritius.

Concierge Ext: 6063

Helicopter

Cleaning service is offered everyday from 8.30 am to 4.30 pm. Your maid/valet will look after the
cleaning of the suite. Evening turndown starts from 6 pm. Laundry services are offered everyday and
instructions are given through the laundry list provided in the suite.

Housekeeping Ext: 6019

Housekeeping

Wireless Internet access (Wifi) is available in your suite, at Vu Bar, at the Resort beach, by the poolside
and at the reception. 

The wireless Internet access in the suite covers the living room area and the terrace.

To connect to the wireless network, please ensure that your wireless feature is enabled on your device.
Look for the available wireless accesses. You will see the suite number where you are. Please connect to
the same access point as your suite number.

The code: #Anahita followed by the room number (e.g. #Anahita1001)

For assistance, please contact Reception on Ext. 6060

Internet Access / Wifi
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If you have lost or found an item please contact the Reception who will assist you.

Reception Ext: 6060

Lost and Found

Please ask the Concierge to assist with your luggage.

Concierge Ext: 6063

Luggage Service

Our Concierge is available to assist you with postage of mail locally or inter-
nationally.

Concierge Ext: 6063

Mail Service

Changing rooms, toilets and showers are situated next to the main swimming pool. Guests are asked to
avoid leaving their valuables unattended.

Poolside Amenities
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Our electricity voltage is 220V and the frequency is 50Hz. In the event of a power cut our on-site back
up power generator will automatically switch on after a few seconds.

Power Supply

"The provision and refreshment cabinet" in your kitchen is stocked daily. If you want to customise your
cabinet, please contact the In Suite Dining Service.

In Suite Dining Service Ext: 6093

"Provision and Refreshment Cabinet"

The Concierge will be happy to organise a taxi service for you.

Concierge Ext: 6063

Stamps

The Concierge will be happy to organise a taxi service for you.

Concierge Ext: 6063

Taxi

IInternational telephone calls can be made through the Operator extension 9 or directly by dialling 0,
then 020, followed by the country code and the number

Telephone
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A tipping pool is operated at Anahita Golf & Spa Resort to enable all team members to
benefit. Guests are asked to place tips in a sealed envelope at the reception. It is also possible
to leave a named envelope

Tipping

A turn-down service is offered as from 6 pm.

Turn-down service

Umbrellas are available for purchase in the village at En D’Autres Termes Shop.

En D’Autres Termes Ext: 6080

Umbrellas

Please book your wake-up call through the Operator.

Operator Ext: 6061

Wake-up Call
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SAFETY

IIn the event of a cyclone, the Management will advise guests on the necessary precautions
to take and procedures to follow. Information will be available at the reception.

We recommend that you drink bottled water. A selection is available in your "Provisions
and Refreshments Cabinet" in your kitchen.

A plunge pool is located on the veranda of your Prestige Suite. A security fence can be
installed for families with children. Contact Housekeeping for assistance.
Housekeeping Ext: 6019

Use of plunge pool is at your own risk.
Guests hereby expressly declares that they will not hold Anahita Golf &
Spa Resort responsible for any accident, incident, omission or other oc-
currence arising out of or resulting from the use of the plunge pool.

Cyclones

Drinking Water

Plunge Pool

IIn case of an emergency, please contact the Reception.

Reception Ext: 6060

Emergency

In case of fire, please contact the Operator immediately to report by dialling 9. The Fire
Assembly Point for l’Adamante residents is the Buggy Parking near the Security Kiosk and
the Hole No 9 of the golf course. Assembly Point for Amalthea is Hole No 9 of the golf
course. Guests are asked to read the Emergency Fire Instructions panel situated near the
entrance door of their suite.

Fire

The maximum speed limit on the estate’s main roads is 40km/h and
20km/h within the residential areas of Anahita Estate. Guests are kindly
reminded to respect these limits at all times.

Road Safety

Each suite has its own individual safe. We strongly recommend that it is used for valuables
and important documents.

Safe

Your security and safety are our utmost concern. An international security company
provides electronic monitoring, 24-hour patrol and gate services throughout the estate.

Security



Anahita Mauritius tire son nom d’Anahita, la
déesse perse antique de l’eau, de la pureté et de

la fertilité.
Anahita Mauritius honore à la fois le patrimoine

de l’île et la beauté naturelle façonnée par le
temps de ce site. Des mesures

environnementales telles qu’un système de
traitement des eaux et la préservation de toutes

les espèces endémiques du domaine visent à
protéger la richesse naturelle luxuriante

d’Anahita. Environ 20 % des 213 hectares
d’Anahita sont couverts d’arbres, créant un

environnement d’une beauté incroyable, idéal
pour ceux qui y séjournent et y vivent.

A New Lifestyle Resort...
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RESTAURANTS & BARS

Notre restaurant principal propose une expérience culinaire interactive
dans une atmosphère élégante et cosy. Le concept de cuisine ouverte
permet à nos chefs de personnaliser vos plats à la minute.

Le matin, un somptueux petit-déjeuner vous est proposé avec des
spécialités internationales et locales.

Pour le dîner, régalez vos papilles avec des produits soigneusement
sélectionnés selon le thème du jour.

Petit-déjeuner de 7h à 10h30
Dîner de 19h à 22h

Code vestimentaire pour le soir : Casual Chic (Bermuda classique avec
chaussures fermées autorisé)
Restaurant non-fumeur

Ext : 6093
Inclus dans la demi-pension, la pension complète ou le tout compris.

Au restaurant Signature, notre restaurant gastronomique, le chef vous
invite à découvrir ses spécialités mauriciennes innovantes, inspirées des
produits locaux et des différentes influences culinaires culturelles.
Ouvert de 19h à 22h (Réservation obligatoire)
Ouvert certains soirs
Peut être privatisé de jour comme de nuit
Code vestimentaire pour le soir : Casual Chic (Shorts et tongs non
acceptés)
Restaurant non-fumeur
Ext : 6093
Inclus dans la demi-pension, la pension complète ou le tout compris.

Restaurant Origine**

Restaurant Signature *

Signature
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RESTAURANTS & BAR

Surplombant le 18e trou d'Ernie Els, notre restaurant à la carte Trattoria « Il
Forno » propose chaque soir une sélection appétissante de délicieux plats
traditionnels italiens et de vins pour accompagner votre repas préféré.
Déjeuner de 12h à 15h (style Clubhouse)

Dîner de 19h à 22h (à la carte Trattoria) ouvert certains soirs
Code vestimentaire du soir : Casual Smart (Bermuda classique avec
chaussures fermées autorisé)

Restaurant non-fumeur

Il Forno Ext : 6811
Inclus dans la demi-pension, la pension complète ou le tout compris.

À notre restaurant de plage Bliss, savourez pour le déjeuner une cuisine
méditerranéenne et mauricienne revisitées avec style qui ravira tous vos
sens.

Ouvert tous les jours de 12h à 15h pour le déjeuner et de 19h à 22h pour le
dîner certains soirs.
Peut être privatisé le soir

Code vestimentaire du soir : Casual Smart (Bermuda classique avec
chaussures fermées autorisé)

Bliss Ext : 6093
Inclus dans la demi-pension, la pension complète ou le tout compris.

 Restaurant Il Forno**

Restaurant Bliss**
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RESTAURANTS & BAR

Happy Hour de 18h à 20h (certains soirs)

Avec le plus grand lagon et la légendaire Île aux Cerfs en arrière-plan,
notre bar de plage est le lieu de rencontre idéal menant aux restaurants
Origine, Bliss et Signature. Profitez d'une atmosphère relaxante pendant la
journée et d'une soirée détente au VU BAR avec soit un DJ, soit un
groupe live.

Horaires d'ouverture : 8h à 23h
Vu Bar Ext : 6084

Notre café, Sugar, sert une sélection de délicieuses collations salées et
sucrées à déguster avec votre boisson préférée, que ce soit à l'intérieur ou à
l'extérieur sur la terrasse.

Horaires d'ouverture : 8h30 à 19h
Sugar Ext : 6094

Vu Bar 

Sugar — Café



RESTAURANTS & BAR
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Une sélection de plats appétissants peut être livrée et appréciée dans l'intimité et le confort de
votre suite ou villa.
Basé sur les horaires de service du plan de repas : 19h à 22h
Service en suite Ext : 6093
Inclus dans la demi-pension, la pension complète ou le tout compris.

Sur Flibustier, la plage exclusive d'Anahita à l'Île aux Cerfs, savourez un déjeuner de style Bento
avec vue éblouissante sur le lagon aux eaux cristallines.
Ouvert de 12h à 15h
Le déjeuner n'est pas inclus dans aucun des forfaits repas.

Profitez d'un repas spécial inspiré par vous, préparé par un chef privé dans votre cuisine
entièrement équipée et servi par votre serveur dédié dans le confort et l'intimité de votre suite ou
villa. Un préavis de 48 heures est requis avec un tarif minimum applicable.

Service disponible de 8h à 22h

Chef privé Ext : 6093

Anahita Golf & Spa Resort propose une option de restauration autonome avec une sélection de
produits disponibles à la commande dans sa liste de courses. Un préavis de 48 heures est requis
pour ce service.

Service en suite Ext : 6093

Service en Suite**

Flibustier

Chef Privé 

Liste de courses
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Situé en face de l'Anahita Golf & Spa Resort à 5 minutes
en bateau, le golf Île aux Cerfs est un parcours de
championnat de 18 trous, par 72.
Initiation gratuite au golf pour les débutants tous les jours
au practice à 11 h.

Horaires d'ouverture en hiver et en été : 7 h 30 jusqu'au
coucher du soleil

Concierge Ext : 6063

Terrain de golf Anahita conçu par Ernie Els 

Terrain de golf Île aux Cerfs conçu par Bernhard Langer 

Le golf Anahita est un parcours de championnat de 6 828
mètres, 18 trous, par 72 de l'USGA, avec de larges
fairways et cinq jeux de tees. L'Académie de golf
propose un coaching individuel pour les golfeurs, quel
que soit leur niveau de performance.
Initiation gratuite au golf pour les débutants tous les jours
au practice à 11h.
Horaires d'ouverture en été : 7h jusqu'au coucher du
soleil

Horaires d'ouverture en hiver : 7h30 jusqu'au coucher du
soleil

Pour les réservations, veuillez contacter le Pro-shop
Ext : 6804
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Le bateau de service, Quayside, propose une variété
d'activités motorisées et non motorisées. Des sorties en
bateaux, des excursions de plongée avec tuba vers des spots
à l'intérieur du récif et un service de navette gratuit entre
Anahita et l'Île aux Cerfs sont organisés quotidiennement.
Une initiation aux sports nautiques non motorisés, Hobbie
Cats, bateaux de loisirs, lasers, planches à voile, kayaks,
pédalos et Stand Up Paddle est disponible gratuitement.

À côté de Quayside se trouve notre centre de plongée PADI.
Nos instructeurs qualifiés PADI expérimentés vous feront
découvrir les merveilles du monde sous-marin. Le centre de
plongée propose des cours pour les débutants ainsi que pour
les plongeurs avancés.

Horaires d'ouverture :
Novembre à avril : 9h à 18h
Mai à octobre : 9h à 17h
Quayside Ext : 6085
Centre de plongée PADI : 6817

Quayside



Situé à La Place Belgath, l'Anahita Spa by Thémaé Paris, en partenariat avec la marque française
THÉMAÉ, vise à vous offrir une richesse de sensations, de beauté et de plaisir pour un bien-être
durable grâce à des soins et des produits à base de thé. Manucures, pédicures, soins du visage, soins du
corps et massages sont disponibles.

Réception avec bar à textures et véranda à thé
9 salles de soins, dont 1 double avec jardin privé, douches intérieures ou extérieures
Vestiaires séparés pour hommes et femmes avec hammam
Salle de manucure et pédicure

Horaires d'ouverture : 8h30 à 20h

Anahita Spa by Thémaé Paris Ext : 6075
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Situé au premier étage du Golf Club House, le Centre de Fitness est entièrement
équipé d'appareils de cardio-training et de musculation. Nos entraîneurs personnels

sont à votre disposition pour vous aider avec des programmes sur mesure, selon votre
niveau de forme physique et vos besoins.

Une réservation de 24 heures est recommandée pour les courts de tennis et de padel.
Les enfants de moins de 16 ans ne sont pas autorisés à utiliser le Centre de Fitness

Personnel.

Horaires d'ouverture : 8h30 à 20h
Centre de Fitness Personnel Anahita Ext : 6074

11

Anahita RM Club Personal Fitness Centre
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INSTALLATIONS DU RESORT 

Des vélos sont disponibles gratuitement au Centre de Fitness Personnel pour une utilisation
de 3 heures dans l'enceinte du domaine. Des frais s'appliquent en cas d'utilisation de plus
de 3 heures et également pour la sortie des vélos en dehors du resort.
Centre de Fitness Personnel Anahita Ext : 6074

Si vous souhaitez profiter d'une partie de tennis, des raquettes et des balles sont disponibles
au Centre de Fitness Personnel Anahita. Un coaching personnel est également disponible
sur demande.

Si vous souhaitez profiter d'une partie de padel, des raquettes et des balles sont disponibles
au Centre de Fitness Personnel Anahita RM Club. Un coaching personnel est également
disponible sur demande.

Centre de Fitness Personnel Anahita Ext : 6074

Vélos

Tennis

Padel



La plage est l'endroit idéal pour prendre un bain de soleil, avec une vue à couper le souffle sur le vaste
lagon. Des serviettes sont disponibles au kiosque à serviettes.

À seulement quelques minutes du Resort en bateau, cette belle île dévoile des paysages spectaculaires
dans un environnement naturel idyllique. Une courte et palpitante promenade en voiture électrique à

travers un jardin tropical de plantes endémiques vous mène à la plage exclusive, bordée par une lagune
aux eaux cristallines

13

La plage D’Anahita

Plage exclusive d'Anahita à Île aux Cerfs



Le club pour enfants OurSpace accueille les enfants de 8 mois à 13 ans tous les jours de 8h30 à 20h. L'accès au club
est gratuit pour les enfants de 4 à 13 ans (hors repas).

Géré par des nourrices qualifiées avec des diplômes reconnus en garde d'enfants, le club respecte des normes de
sécurité strictes.

Les activités comprennent du kayak, des séances de tennis, des excursions à l'Île aux Cerfs, du snorkeling, des sorties
en bateau amusantes, une initiation au golf…

Un menu nutritif et sain est également proposé dans le cadre de la tarification quotidienne de ce service.
Un service de babysitting est également disponible. Nous recommandons un préavis de 24 heures.

Heures d'ouverture : 8h30 à 20h

OurSpace Ext : 6072
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OurSpace

Un club d'activités dynamique et amusant exclusivement réservé à nos jeunes invités de 13 à 18 ans. Il propose un
large éventail d'activités de plein air quotidiennes, allant du snorkeling, des sorties en ski nautique et en kayak à des

tournois amicaux de tennis, des tournois de Frisbee et des excursions à l'Île aux Cerfs.

Rejoignez le groupe pour des leçons de tatouage au henné, des soirées curry indien, des soirées popcorn, des ateliers
de cocktails et des soirées cinéma. Un espace juste pour les adolescents – si vous souhaitez essayer une activité,

n'hésitez pas à nous le faire savoir !

Des frais supplémentaires peuvent s'appliquer à certaines activités.

Escape Club
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Située le long de la marina, notre salle multifonctionnelle est l'endroit idéal pour organiser des sessions de travail ou
divers types de banquets et d'événements.

Pour les réunions d'affaires, elle peut accueillir jusqu'à 60 invités selon la disposition choisie avec l'équipement
requis. Des pauses café et des repas de divertissement peuvent également être organisés sur demande.

Avec son pont adjacent, cette salle devient un espace de divertissement pour organiser des événements de banquet
personnalisés et privés pouvant accueillir jusqu'à 100 invités.

Le Quay (Salle de réunion et de fonctions)

Situé au cœur du village, le Bureau des Propriétaires offre des services, exclusivement dédiés aux propriétaires, liés à
leur propriété et à l'organisation de leur séjour.

Bureau des Propriétaires Ext : 6070

Bureau des Propriétaires 
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INFORMATIONS
SUPPLÉMENTAIRES

Les invités intéressés par l'achat d'une propriété à Anahita
Mauritius doivent visiter le Bureau des Ventes.

Un représentant des ventes est à votre disposition pour vous
guider et vous conseiller sur toutes les questions liées à

l'immobilier.

Heures d'ouverture : 9h à 17h (du lundi au samedi) — 10h à 16h
(dimanche)

Bureau des Ventes Ext : 6083 ou 6095
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Une boutique Sun drop où l'on peut trouver presque tout, allant des livres, journaux, cartes postales,
crèmes solaires aux couches, accessoires, objets décoratifs, bijoux, et plus encore.
Une sélection d'articles de marque à offrir et de vêtements, ainsi que de maillots de bain, est également
disponible.

En D’Autres Termes Ext : 6080

Des adaptateurs sont disponibles pour votre confort. Veuillez contacter la Réception pour assistance.
Réception Ext : 6060

En D’Autres Termes

Adaptateurs

Pour votre confort personnel, chaque chambre de votre suite dispose d'un thermostat mural individuel.
Veuillez l'éteindre lorsque vous êtes absent ou lorsque les portes sont ouvertes.

Climatisation 

Pour votre divertissement à domicile, vous trouverez un téléviseur dans chaque chambre avec des films
internationaux, des chaînes d'actualités et de musique.

Divertissement Audiovisuel 

Un service de babysitting est disponible. Nous recommandons un préavis de 24 heures. Veuillez
contacter le club pour enfants OurSpace pour les réservations.

OurSpace Ext : 6072

Babysitting
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Des peignoirs sont fournis pour chaque invité pendant son séjour. Si vous souhaitez les acheter, veuillez
vous renseigner à la boutique En D’Autres Termes.
En D’Autres Termes Ext : 6080

Une liste de nettoyage à sec / blanchisserie est fournie dans chaque suite. Veuillez remplir le formulaire
et contacter le Service d'Étage.
Service d'Étage Ext : 6019

Peignoirs

Service de Nettoyage à Sec / Blanchisserie 

Notre Concierge se fera un plaisir de vous aider pour la location de voitures avec chauffeur ou en auto.
Concierge Ext : 6063

Location de Voitures

Heure d'enregistrement : 14h
Heure de départ : 12h

Si vous avez besoin d'un départ tardif, veuillez contacter la Réception.
Nous vous recommandons de réserver à l'avance pour un départ tardif.
Réception Ext : 6060

Enregistrement / Départ 
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Un médecin est disponible 24h/24. Veuillez contacter la Réception qui prendra les dispositions
nécessaires.
Réception Ext : 6060

Médecin

Veuillez contacter le Concierge qui détient les coordonnées des ambassades et hautes commissions
représentées localement.
Concierge Ext : 6063

Ambassades 

FLes transactions de change sont effectuées à la Réception.
Réception Ext : 6060

Change de Devises 

Chaque chambre de votre suite est équipée d'un sèche-cheveux.
Sèche-cheveux 
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Maurice est encore plus beau vu du ciel !
Des excursions en hélicoptère au-dessus de l'île et des transferts aéroport par hélicoptère peuvent être
organisés par le Concierge. Notre héliport est situé près de l'entrée principale d'Anahita.
Concierge Ext : 6063

Hélicoptère

Le service de ménage est assuré tous les jours de 8h30 à 16h30. Votre femme de chambre/valet
s'occupera du nettoyage de la suite. Le service de préparation de la chambre pour la nuit commence à
partir de 18h. Un service de blanchisserie est également proposé quotidiennement, avec des
instructions détaillées fournies sur la liste de blanchisserie disponible dans la suite.
Service d'Étage Ext : 6019

Service d'Étage 

L'accès Internet sans fil (Wifi) est disponible dans votre suite, au Vu Bar, à la plage du Resort, au bord
de la piscine et à la réception. Des ordinateurs portables sont également disponibles à la location.
L'accès Internet sans fil dans la suite couvre le salon et la terrasse.

Pour vous connecter au réseau sans fil, assurez-vous que la fonction sans fil est activée sur votre
ordinateur. Recherchez les accès sans fil disponibles. Vous verrez le numéro de la suite dans laquelle
vous êtes. Veuillez vous connecter au même point d'accès que le numéro de votre suite.
Le code : #Anahita suivi du numéro de chambre (exemple : #Anahita1001)

Accès Internet / Wifi 

Pour assistance, veuillez contacter la Réception au Ext. 6060
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Si vous avez perdu ou trouvé un objet, veuillez contacter la Réception qui vous assistera.
Réception Ext : 6060

Objets Trouvés 

Veuillez demander au Concierge de vous aider avec vos bagages.
Concierge Ext : 6063

Luggage Service

Notre Concierge est disponible pour vous aider à expédier du courrier localement ou à l'international.
Concierge Ext : 6063

Service Postal 

Des vestiaires, des toilettes et des douches sont situés à côté de la piscine principale. Les invités sont
priés de ne pas laisser leurs objets de valeur sans surveillance.

Équipements au Bord de la Piscine 
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Notre tension électrique est de 220V et la fréquence est de 50Hz. En cas de coupure de courant, notre
générateur de secours sur site s'allumera automatiquement après quelques secondes.

Alimentation Électrique 

"Le "cabinet de provision et de rafraîchissement" dans votre cuisine est approvisionné
quotidiennement. Si vous souhaitez personnaliser votre cabinet, veuillez contacter le Service de
Restauration en Suite.
Service de Restauration en Suite Ext : 6093

"Cabinet de Provision et de Rafraîchissement" 

Un service postal est disponible à notre bureau du concierge pour les courriers locaux et internationaux.
Concierge Ext : 6063

Timbres

Un service postal est disponible à notre bureau du concierge pour les courriers locaux et internationaux.
Concierge Ext : 6063

Taxi

Les appels téléphoniques internationaux peuvent être effectués par l'extension de l'Opérateur 9 ou
directement en composant 0, puis 020, suivi de l'indicatif du pays et du numéro.

Telephone
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Un système de pourboires est mis en place à Anahita Golf & Spa Resort afin que tous les membres de
l'équipe puissent en bénéficier. Les invités sont priés de déposer des pourboires dans une enveloppe
scellée à la réception. Il est également possible de laisser une enveloppe nommée

Pourboires

Un service de préparation du lit est proposé à partir de 18h.

Service de Préparation du Lit 

Des parapluies sont disponibles à la vente dans le village à la boutique En D’Autres Termes.
Identité Anahita Ext : 6080

Parapluies

Veuillez réserver votre appel de réveil par l'intermédiaire de l'Opérateur.
Opérateur Ext : 6061

Appel de Réveil 
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SÉCURITÉ

En cas de cyclone, la Direction conseillera les invités sur les précautions nécessaires à
prendre et les procédures à suivre. Des informations seront disponibles à la réception.

Nous recommandons de boire de l'eau en bouteille. Une sélection est disponible dans votre
"Cabinet de Provisions et de Rafraîchissements" dans votre cuisine.

Une piscine plongeante est située sur la véranda de votre Suite Prestige. Une clôture de
sécurité peut être installée pour les familles avec enfants. Contactez le Service d'Étage pour
assistance.
Service d'Étage Ext : 6019

L'utilisation de la piscine plongeante est à vos risques et périls.
Les invités déclarent par la présente qu'ils ne tiendront pas Anahita Golf & Spa Resort
responsable de tout accident, incident, omission ou autre événement résultant de
l'utilisation de la piscine plongeante.

Cyclones

Eau Potable 

Piscine Plongeante 

En cas d'urgence, veuillez contacter la Réception.
Reception Ext: 6060

Urgence

En cas d'incendie, veuillez contacter immédiatement l'Opérateur pour signaler en composant le
9. Le point de rassemblement en cas d'incendie pour les résidents de l’Adamante est
partiellement le parking des buggys près du Kiosque de Sécurité et partiellement au trou numéro
9 du parcours de golf. Le point de rassemblement pour Amalthea est le trou numéro 9 du
parcours de golf. Les invités sont priés de lire le panneau d'instructions d'urgence en cas
d'incendie situé près de la porte d'entrée de leur suite.

Incendie 

La vitesse maximale autorisée sur les routes principales de la propriété est de 40 km/h et de
20 km/h dans les zones résidentielles d'Anahita Estate. Les invités sont priés de respecter
ces limites en tout temps.

Sécurité Routière 

Chaque suite dispose de son propre coffre-fort individuel. Nous recommandons vivement
de l'utiliser pour les objets de valeur et les documents importants.

Coffre-Fort 

La vitesse maximale autorisée sur les routes principales de la propriété est de 40 km/h et de
20 km/h dans les zones résidentielles d'Anahita Estate. Les invités sont priés de respecter
ces limites en tout temps.

Sécurité Routière 


